
1(2) 
 

Blekingedistriktet 
 

 

 

Rapport från möte med Seniorgruppen KPR/ KSR/RPR 

folkhälsoansvariga i Blekingedistriktet 6 maj 2024. 

 
Närvarande: 

Styrbjörn Gustavsson  
Bengt Billemyr 

Bertil Thomasson 

Anita Cederqvist 

Inger Ericsson 

Eva Holmberg, sammankallande 

 

Förhinder: 

Ulla Birgersson 

Ulla Andersson 

 

Försommaren har anlänt – åtminstone känns det så med sol och värme! Nu 

gäller det att njuta av allt som blommar och alla fåglar 

som fyller luften med sång och då alldeles speciellt näktergalen! 

Vid promenad i Järnaviks naturreservat- Kamrastigen - blommade 

gullviva, mandelblom, blå viol och styvmorsviol. Bokskogen är fantastisk 

nu med sin skira grönska. Njut så mycket ni kan! 

 

En hel vecka har passerat sedan vi i Seniorgruppen träffades i Grönslätt på 

Ingers veranda för vårens sista möte. ” Staketmålning och Kristi 

Himmelfärdshelg” gjorde att jag inte sammanfattat våra tankar och beslut 

under mötet förrän nu! 

 

Vi inledde med utvärdering av temadagen med framtidsfullmakt. 

Vi var nöjda med dagen och den information och kunskap Lars – Göran 

Sanden och Birgitta  Jönsson gav oss. Lars - Göran var 

neutral och tydlig och utvecklade många av de funderingar vi ville ha svar 

på. Trots detta finns frågetecken kvar f.f.a. vad gäller fastighetsförsäljning. 

Nya lagar krävs för att räta ut frågetecken som såväl vi som myndigheterna 

har. För närvarande bör vi skriva separat fullmakt för fastighetsförsäljning 
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( enl. Lars-Göran ) och inte förlita oss på Framtidsfullmakten. Vi får 

fortsätta att hålla oss a´jour kring dessa frågor. 

Inga George i Mörrum SPF hade några frågor till oss ang. KSR i 

Karlshamn där hon är SPF repr. Det gällde ev. politiska representanter från 

de olika politiska partiernas seniorgrupper vid kommunens Seniordag. 

Seniorerna representeras av Seniorrådet genom SPF, PRO, SKPF och i 

Karlshamn också av RPG. Vi hävdar SPF:s ideella status som partipolitiskt 

och religiöst obundet varför vi ser det som tillräckligt med senior-

föreningarnas representanter. Ytterligare fråga från Inga gällde beslut om 

matdistribution med byte från varm mat till kyld mat som Seniorrådet inte 

fått ha synpunkter på. 

 

Bengt informerade om en inovationsmodell ” Fem rätt” som är aktuell vid 

Hammarbygården” i Jämjö, ett nytt projekt som vi kanske får mer 

information om framöver. 

 

Slutligen diskuterade vi tema för höstens föreläsningsförmiddag. 

Bertil aktualiserade projektet ” Nära vård” som ska fungera inom såväl 

region som kommunerna i länet. Pandemin var kanske en anledning till att 

projektet kom av sig liksom chefsbyten inom regionen men är nu åter 

aktuellt och vi vill veta mer om detta. För några år sedan fick vi på en 

temadag en del information men nu behöver vi aktualisera. 

 

Tack Inger för fm. hos dig. 

Vi önskar er alla en riktigt skön sommar! 

 

Seniorgruppen ses åter 9/9 i Vieryd för höstens första Seniorgruppsmöte. 

 

Vid datorn 13 maj 2024 

Eva Holmberg 

    

 


